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Eleccions COMUNALS 13 de desembre del 2015

Sentit Comú (SDP+I) considera 
que les instal·lacions i serveis 
destinats als joves al local co-
negut com La Central haurien 
d’estar oberts també durant el 
cap de setmana. El número 4 de 
la llista, Carles Perea, juntament 
amb altres membres de la can-
didatura, va poder comprovar 
ahir a la tarda in situ com, tot i 
ser diumenge, hi havia un bon 
nombre de joves al parc Central 
sense poder portar a terme cap 
activitat. “El que trobem a faltar 
és que no hi hagi una continu-
ïtat de l’acció socioeducativa 
durant els caps de setmana”, va 
indicar Perea. 

La candidatura de Sentit 
Comú es mostra molt crítica 
amb la tasca portada a terme 
pel conseller de Joventut, Marc 
Pons, candidat a cònsol menor 
en aquestes eleccions per De-
mòcrates per Andorra (DA), 
ja que troben que “ha estat un 
conseller absent i Minguillón 
l’hi ha permès”. I és que consi-
deren que els tècnics del Comú 
han estat “sobrecarregats de fei-
na” en els últims anys perquè no 
s’han delimitat les competèn-
cies amb el Govern en aquesta 
matèria, fet que ha impedit el 
desplegament del Pla territorial 
de joventut. Precisament una de 

les propostes concretes que es 
vol tirar endavant en la prope-
ra legislatura en cas de guanyar 
les eleccions és organitzar una 
consulta del jovent per avan-
çar en la realització d’un pla de  
joventut. 

D’altra banda, Sentit Comú 
va convocar també ahir els mit-
jans de comunicació a l’estadi 
Comunal per denunciar la man-
ca de manteniment de les seves 
instal·lacions, sobretot pel que 
fa a la pista d’atletisme. El can-
didat a cònsol menor, Àngel Dal-
mau, es va referir a la necessitat 
de canviar el tartan, una iniciati-
va que requeriria, segons va as-
senyalar, la participació també 
del Govern “perquè el Comú sol 
no hi podria fer front” pel seu 

elevat cost. Només d’aquesta 
manera, “amb una pista d’atle-
tisme en condicions i afegint-hi 
un parell de carrils més”, segons 
va explicar Dalmau, es podrien 
organitzar esdeveniments in-
ternacionals d’atletisme, “cosa 
que costaria uns diners però no 
tants, per exemple, com els que 
costa la pista de gel” que s’ha po-
sat aquest hivern a la plaça Re-
bés. A més, va recordar que avi-
at se celebraran de nou els Jocs 
dels Petits Estats a Andorra, i 
per tant “cal posar-se les piles”. 
Dalmau és l’actual president del 
Club d’Atletisme Valls d’Andorra 
(CAVA) i a la candidatura hi ha 
també com a número 12 Josep 
Doval, president del club d’atle-
tisme que porta el seu nom. 

Sentit Comú titlla d’“absent” la 
conselleria de joventut comunal
La candidatura aposta perquè La Central estigui oberta els caps de setmana

Andorra la Vella

Els candidats de Sentit Comú durant la visita a l’estadi Comunal.
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La candidata a cònsol major 
de PS+I a Andorra la Vella, Do-
lors Carmona, es va compro-
metre ahir davant de la gent 
gran a trobar una altra ubica-
ció més adequada per a la Casa 
Pairal de la capital. Durant un 
berenar amb els padrins, Car-
mona va reiterar la necessitat 
de buscar un indret més adi-
ent que l’actual, al soterrani de 
les dependències comunals de 
la plaça Lídia Armengol, que 
considera que té “poca llum” i 
fa “olor de tancat”, fet que di-
ficulta que les activitats per a 
aquest col·lectiu no es puguin 
fer “com caldria”. La número 
1 de la llista és conscient que 
l’equipament actual no agrada 
gens ni mica als padrins i per 
aquesta raó opina que s’han 
de “trobar alternatives”. Una 

de les possibilitats que més 
agraden a la candidatura, i que 
es podria concretar a mitjà 
termini, és que la Casa Pairal 
vagi a la plaça del Poble, ja que 
així també s’aconseguiria revi-
talitzar la zona i es facilitaria 
el contacte intergeneracional.  
“Aquest és l’espai del poble 
i volem que encara ho sigui 
més, que sigui el lloc on tota 
la comunitat pugui compartir 
activitats”, va dir. En cas que 
la candidatura guanyi les elec-
cions, el conseller de la gent 
gran seria el número 7 de la 
llista, Evarist Vilaginés. “Serà 
una persona més propera a 
les necessitats i als interes-
sos del col·lectiu”, va afirmar 
la candidata, a la vegada que 
“vehicularà els projectes que 
hi van destinats, com ara el 
de la Ciutat Amiga, que volem 
impulsar encara més”.

PS+I buscarà un nou espai 
per ubicar la Casa Pairal

Els candidats de PS+I durant el berenar amb els padrins a la Casa Pairal.
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La candidatura de Demòcrates 
per Andorra a la Massana va 
compartir ahir a la tarda una 
estona amb els padrins de la 
Casa Pairal. A banda d’escoltar 
els seus neguits, els candidats 
van aprofitar la visita per expo-
sar-los algunes de les propos-
tes que inclouen al programa, 
com la voluntat de dur a terme 
consells de la gent gran per po-
der implicar aquest col·lectiu 
en la vida política. 

A més a més, tal com va de-
tallar la número tres de la llis-
ta, Conxita Bach, volen dur a 

terme de manera periòdica tro-
bades intergeneracionals i no 
només amb els joves sinó tam-
bé amb els infants. D’aques-
ta manera, Bach va posar en 
relleu que ara com ara només 
se’n fa una i que la voluntat  
és que al llarg de l’any n’hi 
hagi més.

Una altra de les qüestions 
que des de DA consideren que 
cal potenciar és la comunicació 
amb els padrins, ja que Bach va 
remarcar que ara com ara hi ha 
algunes de les propostes que no 
els arriben. Per tant, defensen 
que els canals de comunicació 
s’han de millorar per facilitar 

que les diferents propostes i 
activitats que es fan a la par-
ròquia o totes les novetats que 
pugui afectar el col·lectiu els si-
guin comunicades i en puguin 
estar assabentats. 

En l’estona que els candidats 
van compartir amb els padrins 
el cap de llista, Albert Esteve, 
els va manifestar la necessi-
tat que el Comú estigui al seu 
costat i, per aquest motiu, els 
va explicar que ells porten al 
programa una proposta perquè 
setmanalment un càrrec elec-
te rebi sense necessitat de cita 
prèvia els ciutadans, per poder 
copsar, d’aquesta manera, les 

seves necessitats i inquietuds. 
Es tracta, en definitiva, que  
hi hagi un contacte directe en-
tre els ciutadans i els càrrecs 
polítics.

En aquest berenar amb la 

gent gran, a banda de Bach i 
Esteve també hi va assistir la 
número dos, Judit Villaró, i 
també hi era present la minis-
tra de Cultura, Joventut i Es-
ports, Olga Gelabert. 

DA vol consells amb els padrins  
i millorar canals de comunicació

la Massana

La candidatura de DA va compartir una estona amb els padrins.
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